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Από το υπ’ αριθ. 4/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 75/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Απόδοση λογ/σμού Δημάρχου για εργασίες και προμήθειες 
χρονικής περιόδου από 1-9-2010 έως 31-12-2010.

         Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-2-2011 γραπτή πρόσκληση 
του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  &  Τοπικών 
Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και 
στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν.  
3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί  
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ. 
Μιχαηλίδης,  5)Α.  Λαζαρίδης,  6)Ν.  Τσιαμήτρος,  7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου,  8)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  9)Π. 
Παυλίδης,  10)Τ.  Χατζηαθανασίου,  11)Θ.  Αγγελίνας,  12)Κ. 
Βοργιαζίδης,  13)Ν.  Μωυσιάδης,  14)Χ.  Κούτρας,  15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης,  16)Χ.  Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  17)Π. 
Τσαπαρόπουλος,  18)Α.  Καγκελίδης,  19)Μ.  Παπαϊωνάννου,  20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ.  Κουτσαντάς,  25)Λ.  Τσαβδαρίδης,  26)Α.  Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βεσυρόπουλος, 30)Β. 
Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 33)Γ. Σουμπέκας, 
34)Κ.  Παναγιωτίδης,  35)Δ.  Γκέκα,  36)Α.  Παπαδόπουλος,  37)Σ. 
Κουμτσίδης, 38)Ι. Σοφρόνωφ, 39)Γ. Ορφανίδης, 40)Χ. Σαββαϊδου.

Λ. Πουλασουχίδης,

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων
Η. Τσιαμήτρος,  Δ.  Κουλουριώτης,  Σ.  Κρομμύδας,  Σ.  Μισοκέφαλος,  Α. 
Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. 
Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου.

Κ. Καπανίδης

Σημείωση: 
1) Κατά τη συζήτηση επί εκτάκτου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α.  
Νεστορόπουλος, Γ. Ορφανίδης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 59/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. Νεστορόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης.
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 61/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης.



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 23ο θέμα της ημερήσιας   διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-5-2010 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με το άρθρο  27 του από 17-5-59 Β.Δ «Περί 
οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και Κοινοτήτων  καθώς και του 
άρθρου 209 του Ν.3463/06 (ΔΚΚ), ο Δήμαρχος αποδίδει λογαριασμό στο Δημοτικό 
Συμβούλιο  εντός  διμήνου  από  την  περαίωση  των  εργασιών  ή  της  ενέργειας  των 
προμηθειών,  που  εκτελέσθηκαν  χωρίς  διαγωνισμό  βάσει  των  συνημμένων 
καταστάσεων  που  συντάχθηκαν  από  τα  σχετικά  χρηματικά  εντάλματα  που  έχουν 
εκδοθεί στην περίοδο από 1-9-2010 έως 31-12-2010.

Υστερα  από  τα  παραπάνω  παρακαλείται  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  να 
αποφανθεί σχετικά.

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά
Πρόεδρος: Ερωτήσεις.
Τσαβδαρίδης:  Αυτές  οι  δαπάνες  έρχονται  κάθε  δίμηνο  στο  Δημοτικό 

Συμβούλιο.  Εδώ  συμπεριλαμβάνεται  μία  χρονική  περίοδος  τεσσάρων  μηνών  ενώ 
κάθε δίμηνο υποβάλλεται αυτή η κατάσταση για έγκριση στο Δ.Σ. 

Δήμαρχος: Ανάμεσα στο πρώτο δίμηνο.
Τσαβδαρίδης: Αφορά χρονική περίοδο τεσσάρων μηνών, από 1-9-2010 μέχρι 

31-12-2010.Αυτό ρωτάω. Όλα αυτά τα εντάλματα έχουνε πληρωθεί; Έχουν πάρει οι 
άνθρωποι  τα  λεφτά  τους;  Προηγούμενα  έχουμε  δημιουργήσει  υποχρεώσεις  σαν 
Δήμος που δεν έχουμε πληρώσει τους ανθρώπους;

Αρχοντάκη: Δεν έχουν πληρωθεί αυτά. Μέχρι 28-2-2011 περιμένουμε να γίνει 
η απογραφή. Ακόμη τιμολόγια συγκεντρώνουμε. 

Παυλίδης: Ο Δήμος παρέλαβε κάποια χρέη από παρελθόντα έτη. Στα επόμενα 
χρόνια  προσπάθησε  να  τα  αποπληρώσει.  Σίγουρα  πολλά  από  αυτά  δεν  έχουν 
πληρωθεί γιατί υπάρχουν χρέη που μεταφέρονται στις επόμενες χρονιές. Όταν λοιπόν 
γίνονται κάποια έξοδα στο Δήμο, κόβονται τα εντάλματα, μπαίνουν στη σειρά, πάνε 
στην επίτροπο και παίρνουν σειρά προτεραιότητας. Η  Τεχνική  Υπηρεσία  και  η 
Υπηρεσία  Καθαριότητας  κόβουν  τιμολόγια,  τα  οποία  φέρνουν  στο  Δήμο  και 
κόβονται εντάλματα. Μέχρι το τέλος της χρονιάς έπρεπε να φέρουν τα τιμολόγια που 
είχαν. Το ένταλμα κόβεται όταν έρχεται το τιμολόγιο. Μέχρι να ολοκληρωθούν τα 
έργα,  για  να  είναι  ολοκληρωμένος  ο  φάκελος,  δεν  μπορεί  να  έρχεται  ένα-ένα 
τιμολόγιο στο Δήμο. Συλλέγεται στο έργο, στο φάκελο, στις προμήθειες  και έρχονται 
όλα μαζί. Κάποια δεν ήρθαν νωρίτερα, έρχονται όταν ολοκληρώνεται το έργο.  

Δήμαρχος.  Προφανώς  οι  συνάδελφοι  ρωτούν,  αλλά  ξέρουν  την 
πραγματικότητα, δεν χρειάζεται να τους εξηγήσετε διότι εθήτευσαν στο Δ.Σ.. Επίσης 
εάν μου φέρουν έναν Δήμο που δεν χρωστάει το 2010, θα του δώσω εδώ βραβείο.  
Εσείς ρωτάτε και εγώ σας απαντώ και επειδή η ώρα είναι περασμένη μπορούμε να 
λέμε ότι θέλουμε. 

Τσαβδαρίδης: Αυτό που λέτε τώρα είναι άστοχο. Επειδή πέρασε η ώρα εσείς 
μπορείτε  να  λέτε  ότι  θέλετε.  Εμείς  μέχρι  και  την  τελευταία  στιγμή  είμαστε  σε 
εγρήγορση. Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου είναι αυτή, δεν έχει  αρχή και 
τέλος  εδώ.  Θέλω  να  μου  πείτε  για  τον  Βήτο  Αντώνιο  για  συλλογή  στοιχείων 
υπαίθρου που στοίχισε 14.350,00€. Τι σημαίνει η συλλογή στοιχείων υπαίθρου;

Δήμαρχος:  Είναι  η  διαχειριστική  μελέτη  για  το  δάσος  της  Καστανιάς  κε 
Τσαβδαρίδη.  Είναι  νοικοκύρεμα  για  να  έχει  ο  Δήμος  έσοδα  600  χιλ.  ευρώ.  στα 
επόμενα χρόνια. Έγινε σε συνεργασία με την Τοπική Ένωση Δήμων και Κοινοτήτων. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις.



Τσαβδαρίδης:  Προηγουμένως είπε  η κα Δήμαρχος,  και  σωστά,  σε περίοδο 
οικονομικής  δυσπραγίας  να κοιτάξουμε να μειώσουμε και  τις  δαπάνες  μας,  και  η 
Οικονομική  Υπηρεσία  είναι  φειδωλή  στο  να  δίνει  τα  απαραίτητα  κονδύλια  για 
δράσεις, οι οποίες όλοι μας συμφωνήσαμε ότι χρειαζόμαστε ως Δήμος Βέροιας. Δεν 
μπορεί  λοιπόν  να  κάνουμε  οικονομία  στον εργάτη  καθαριότητας  που  τον  έχουμε 
ανάγκη και να λέμε ότι η Οικονομική Υπηρεσία δεν μπορεί να διαθέσει περισσότερα 
χρήματα να πάρουμε και δύο και τρεις  που τους έχουμε ανάγκη, και σε τέσσερις 
μήνες σε προεκλογική περίοδο ο Δήμος της Βέροιας με αποφάσεις αποκλειστικά και 
μόνο της Δημάρχου, χωρίς κανένα διαγωνισμό να κάνει προμήθειες 273.000,00€.Το 
τριακόσες χιλιάδες ευρώ το τετράμηνο σημαίνει ένα εκατομ. διακόσιες χιλιάδες ευρώ 
το  χρόνο.  Δεν  ξέρω  αν  τα  προηγούμενα   τρίμηνα,  που  δεν  ήταν  προεκλογική 
περίοδος, ξοδέψαμε τριακόσιες χιλιάδες ευρώ. Προφανώς δεν ξοδέψαμε. Είναι πάρα 
πολλά  τα  λεφτά  που  δαπανήθηκαν  από  το  Δήμο  της  Βέροιας.  Δεν  μπορεί  να 
τηρούνται  δύο  μέτρα  και  δύο  σταθμά,  από  τη  μία  μεριά  να  λέμε  ότι  έχουμε 
οικονομικές ανάγκες, αλλά επειδή ήταν προεκλογική περίοδος να πληρώνουμε τόσο 
υπέρογκα χρηματικά ποσά. Να υπάρξει το επόμενο διάστημα εξορθολογισμός  και 
ό,τι λέμε να το τηρούμε. Αν έχουμε δυσπραγία, να κάνουμε οικονομία. Αλλά επειδή 
το σεντόνι και το πάπλωμα βλέπω φτάνει για άλλα θέματα και αλλού δεν φτάνει, 
τουλάχιστον  να  φτάσει  γι’  αυτά  που  χρειαζόμαστε  πραγματικά.  Να  βάλουμε 
προτεραιότητες όλοι,  να συμφωνήσουμε,  για να μην λέμε κάθε φορά διαφορετικά 
πράγματα. Είμαι ο πρώτος που θα συμφωνήσω στην οικονομία, αλλά οικονομία να 
γίνεται παντού. 

Δήμαρχος:  Δεν  υπάρχει  απόφαση  και  προμήθεια  χωρίς  να  έχουν  παρθεί 
κάποιες προσφορές και αυτό το ξέρουν οι Αντιδήμαρχοι οι οποίοι υλοποίησαν αυτό 
το έργο. Την περίοδο της άνοιξης και του θέρους, είτε είναι εκλογές είτε όχι, γίνονται 
κάποιες συγκεκριμένες εργασίες που δεν μπορούν να γίνουν το φθινόπωρο και το 
χειμώνα. Αυτό είναι γνωστό, άρα θέλετε να μείνουμε εδώ μέχρι το πρωί και να δούμε 
ένα- ένα τα νούμερα. Είναι εδώ οι άνθρωποι οι οποίοι ξέρουν τι αγόρασαν και για 
ποιο έργο και να τα αναλύσουμε ένα- ένα. Εμείς δεν έχουμε να φοβηθούμε τίποτε. 
Υπήρχε και συγκεκριμένη εντολή, και το ξέρουν και οι αρμόδιοι αντιδήμαρχοι ότι 
προεκλογικά δεν θέλουμε να γίνονται βεβιασμένες δουλειές, όπως συνήθως γινόταν. 
Όλοι γνωρίζουν ότι είναι κάποιες δουλειές που γίνονται σε συγκεκριμένη χρονική 
περίοδο.  Δεν μπορεί  δηλαδή τώρα να πας  να στρώσεις  άσφαλτο ούτε μπορείς  να 
κάνεις διαγράμμιση με το ψύχος. 

Τσαβδαρίδης:  Οι  εντυπώσεις  κερδίζονται  ή  χάνονται  στην  προεκλογική 
περίοδο  και  προφανώς  τις  εντυπώσεις  τις  κερδίσατε  εσείς  από  τη  στιγμή  που 
εκλεγήκατε  ξανά  στο  τιμόνι  του  Δήμου.  Εμείς  τώρα  δεν  πάμε  να  κερδίσουμε 
εντυπώσεις. Είμαστε σε θέματα ουσίας και δεν θέλω να το ξαναπείτε αυτό. Όποια 
τοποθέτηση  κάνουμε,  την  κάνουμε  γιατί  πιστεύουμε  ότι  είναι  ουσιαστική  και  θα 
βοηθήσει στο καλό του τόπου. 

Δήμαρχος: Θεωρώ ότι ήταν θετική η τοποθέτηση του κ. Ττσαβδαρίδη, αν κάτι 
άστοχο είπα το παίρνω πίσω, αλλά δεν θέλω να υπάρχουν κατηγόριες για ποσά, για 
προμήθειες κλπ. 

Πρόεδρος:  Ποιοι  συμφωνούν  ότι  έχει  καλώς  ο  αποδιδόμενος  από  την 
Δήμαρχο λογαριασμός και καλώς διατέθηκαν οι πιστώσεις με τα σχετικά χρηματικά 
εντάλματα για την εκτέλεση των εργασιών και προμηθειών χρονικής περιόδου από 1-
9-2010 έως 31-12-2010;

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 24 σύμβουλοι:
Δ.  Δάσκαλος,  Μ.  Σουμελίδης,  Θ.  Θεοδωρίδης,  Γ.  Μιχαηλίδης,  Α.  Λαζαρίδης,  Ν. 
Τσιαμήτρος,  Β.  Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου,  Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  Π. 



Παυλίδης,  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Θ. Αγγελίνας,  Κ. Βοργιαζίδης,  Ν. Μωυσιάδης,  Χ. 
Κούτρας,  Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  Χ.  Γαϊτάνου-Γεωργιάδου,  Π.  Τσαπαρόπουλος,  Α. 
Καγκελίδης,  Μ.  Παπαϊωνάννου,  Θ.  Κορωνάς,  Κ.  Συμεωνίδης,  Γ.  Κάκαρης,  Β. 
Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς.

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι:
Λ.  Τσαβδαρίδης,  Α.  Νεστορόπουλος,  Α.  Γκαμπέσης,  Κ.  Κοστογλίδου,  Α. 
Βεσυρόπουλος,  Β.  Γιαννουλάκης,  Χ.  Τσιούντας,  Ε.  Γουναράς,  Γ.  Σουμπέκας,  Κ. 
Παναγιωτίδης,  Δ.  Γκέκα,  Α.  Παπαδόπουλος,  Σ.  Κουμτσίδης,  Ι.  Σοφρόνωφ,  Χ. 
Σαββαϊδου.

Το ΔΣ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.-Τα υποβληθέντα δικαιολογητικά τα οποία μετά από έλεγχο βρέθηκαν ότι έχουν 
καλώς  και  από  τα  οποία  προκύπτει  ότι  με  τα  παρακάτω  χρηματικά  εντάλματα 
δαπανήθηκαν τ’ αναγραφόμενα ποσά για την εκτέλεση των αντίστοιχων εργασιών και 
δημοτικών προμηθειών.
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.
3.-Τις  διατάξεις  του  άρθρου  27  του  από  17/5-15/6/59  Β.Δ  «περί  οικονομικής 
διοικήσεως και λογιστικού  των Δήμων και Κοινοτήτων» καθώς και του άρθρου 209 
του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία

Ότι καλώς έχει  ο αποδιδόμενος από την Δήμαρχο λογαριασμός και  καλώς 
διατέθηκαν οι πιστώσεις με τα σχετικά χρηματικά εντάλματα για την εκτέλεση των 
εργασιών και  προμηθειών χρονικής  περιόδου από 1/9/2010 έως 31/12/2010,  όπως 
αυτές φαίνονται στις αναλυτικές καταστάσεις που συνοδεύουν την απόφαση αυτή.



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  75/ 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Σ. Κρομμύδας
Ν. Τσιαμήτρος Σ. Μισοκέφαλος
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου Α. Βοργιαζίδου
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Ι. Παπαδόπουλος
Π. Παυλίδης Α. Πέτρου
Τ. Χατζηαθανασίου Η. Μπατσαράς
Θ. Αγγελίνας Σ. Ρίσσου
Κ. Βοργιαζίδης Γ. Οικονόμου
Ν. Μωυσιάδης Ι. Χειμώνας
Χ. Κούτρας Χ. Τσανασίδης
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου Ν. Αγγέλου
Π. Τσαπαρόπουλος
Α. Καγκελίδης
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Κ. Συμεωνίδης
Γ. Κάκαρης
Β. Παπαδόπουλος
Κ. Κουτσαντάς
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Κ. Κοστογλίδου
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  9-3-2011

Η Δήμαρχος

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ

Ε. Γουναράς
Γ. Σουμπέκας
Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος
Σ. Κουμτσίδης
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Ορφανίδης
Χ. Σαββαϊδου


